
Protokół Nr IV/07 
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej dnia 26 stycznia 2007 r. 
w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 10 00 otworzył obrady IV sesji 
Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po otwarciu oświadczył  , Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji  na ustawowy skład 
Rady 15 radnych , uczestniczyło 15 radnych , co stanowiło quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji i uchwał . 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch i Sekretarz Gminy Danuta śygadło oraz sołtysi 
sołectw gminy . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu . 
Protokół Nr III/06 z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie  bez odczytywania  . 
Przewodniczący rady zgłosił wniosek formalny dotyczący zmiany porządku obrad 
wprowadzający dodatkowy projekt uchwały jako pkt 9 w brzmieniu jak niŜej : 
Stawiam wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad sesji dodatkowego projektu 
uchwały Nr IV/23/07 jako pkt 9 tj. 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały w sprawie zwołania zebrań wiejskich . 
Wniosek   radni  przyjęli jednogłośnie tj . 15 głosami „za” . 
Porządek obrad IV sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński został przyjęty przez radnych 
jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej : 
1.Sprawy regulaminowe 
- otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
- zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
- zatwierdzenie  porządku obrad 
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy 
4.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na okres    
  dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę 
5.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/66/03 Rady Gminy Stargard 
   Szczeciński z dnia 28 maja 2003 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
   miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński 
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
  charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stargard Szczeciński 
7.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia przychodów i wydatków gminnego funduszu 
   ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2007 rok 
8.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. oraz zmiany limitów 
   wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały w sprawie zwołania zebrań wiejskich 
10.Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony środowiska oraz wywozu odpadów 
     komunalnych  z terenu gminy 
    Stanowisko Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu 
11.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2006 
    Opinia Komisji Socjalno- Porządkowej i Oświaty 
12.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców 
    Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 
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13.Ocena realizacji uchwał rady gminy za rok 2006 
    Opinia Komisji Rewizyjnej 
14.Informacja o zgłaszanych do Urzędu Gminy skargach i wnioskach kierowanych przez 
    obywateli za rok 2006 
   Opinia Komisji Rewizyjnej 
15.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
16.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
17.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
18.Wolne wnioski i pytania 
19.Sprawy róŜne 
20.Ustalenie terminu następnej sesji 
21.Zamknięcie obrad  sesji 
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Brak interpelacji . 
Ad.3 
Przewodniczący rady  poinformował ,Ŝe wszystkie projekty uchwał zostały pozytywnie 
zaopiniowane przez komisje rady  ,bez uwag  i wniosków i dlatego podjęcie uchwał odbyło 
się według przyjętej zasady . 
Podjęcie uchwały Nr IV/17/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy 
dzierŜawy 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr IV/17/07 , która stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu . 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr IV/18/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy 
dzierŜawy na okres dłuŜszy  niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargu na dzierŜawę 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr IV/18/07 , która stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu . 
Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr IV/19/07 w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/66/03 Rady Gminy 
Stargard Szczeciński z dnia 28 maja 2003 roku w sprawie  przystąpienia  do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard 
Szczeciński 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 14 głosami „za”, 
„przeciw” 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę Nr IV/19/07 , która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu . 
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr IV/20/07 w sprawie zmiany regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy 
Stargard Szczeciński . 
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Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania  , 15 głosami 
„za”, „ przeciw” 0 i głosy  „ wstrzymujące się  „ 0  – podjęła uchwałę Nr IV/20/07  , która 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu . 
Ad.7 
Podjęcie uchwały Nr IV/21/07 w sprawie  zatwierdzenia przychodów i wydatków 
gminnego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej na 2007 rok 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr IV/21/07 , która stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr IV/22/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. oraz zmiany 
limitów  wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na Sali podczas głosowania , 15 głosami 
„za”, „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr IV/22/07 , która 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu . 
Ad.9 
Podjęcie uchwały Nr IV/23/07 w sprawie zmian uchwały w sprawie zwołania zebrań 
wiejskich . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „ 
za”, „ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 –podjęła uchwałę Nr IV/23/07 , która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu . 
Ad.10 
Przewodniczący komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu p. Daniel Wilk omówił 
informację dotyczącą ochrony środowiska i oceny wywozu odpadów komunalnych z terenu 
gminy Stargard Szczeciński , a następnie odczytał stanowisko komisji , które brzmiało jak 
niŜej : 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła przedstawioną informację i 
pozytywnie oceniła wywóz nieczystości z terenu gminy . 
Komisja ponadto proponuje zwrócić szczególną uwagę na następujące kwestie : 
- koniczność zwiększenia ilości pojemników selektywnej zbiórki odpadów , 
- poinformowanie mieszkańców w formie obwieszczenia o moŜliwościach odbioru 
przedmiotów wielkogabarytowych , 
- zobowiązać odpowiednią komisję do kontroli sposobu odprowadzani ścieków w 
miejscowościach skanalizowanych oraz kontroli indywidualnych pojemników na śmieci , 
- zwiększyć świadomość ekologiczną mieszkańców poprzez informację dotyczącą m.in. 
prawidłowego sposobu składowani odpadów „PET” oraz informację dotyczącą zakazu 
składowania  odpadów na tzw . „ dzikich wysypiskach „  . 
Wójt Gminy –poinformował ,Ŝe do końca marca będzie  przeprowadzona kontrola w  
miejscowościach w których  załoŜono  kanalizację , a  mieszkańcy nie są do niej  podłączeni. 
Jednocześnie  zostanie sprawdzone posiadanie pojemników  , a do końca maja ma się odbyć 
kontrola kompleksowa  na terenie  całej gminy. 
Radna Domańska – zgłosiła ,Ŝe w jej miejscowości  tj. w Krąpielu  za duŜymi blokami w 
zbiornikach popegerowskich  są składowane śmieci i zdaniem radnej duŜo rodzin nie posiada  
indywidualnych pojemników na śmieci  . 
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Radny Lutyński – zaproponował ,aby rozwaŜyć moŜliwość powołania straŜy gminnej . 
Radna Kornet – zapytała się o tzw. „ wystawki „ . 
Wójt Gminy – odpowiedział   ,Ŝe prowadzone są rozmowy z MPGK aby w jednym 
wyznaczonym dniu w miesiącu, zbierane były przedmioty wielkogabarytowe . Następnie wójt 
stwierdził  , Ŝe  aby zwiększyć ekologiczną świadomość społeczeństwa, naleŜy w szkołach 
przeprowadzać rozmowy edukacyjne z dziećmi . 
Ad.11 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty p.Kucaj ElŜbieta omówiła wypłatę 
dodatków mieszkaniowych zrealizowaną w roku 2006 i przedstawiła opinię komisji do tego 
tematu : 
Komisja Socjalno – Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała wypłatę dodatków 
mieszkaniowych za rok 2006 . 
Radni uwag i pytań do tego tematu nie zgłosili . 
Ad.12 
Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowa i Oświaty p. Kucaj ElŜbieta przedstawiła  
radnym temat dotyczący opieki zdrowotnej na terenie gminy i odczytała opinię komisji jak 
niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała działalność gminy na 
rzecz ochrony zdrowia mieszkańców . 
Radni uwag i pytań  do tego tematu nie zgłosili . 
Ad.13 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bronisław Jurec przedstawił opinię komisji dotyczącą 
realizacji uchwał rady za rok 2006 , a mianowicie : 
Komisja Rewizyjna przyjęła informację o realizacji  uchwal rady gminy za rok 2006 i 
pozytywnie ją zaopiniowała . 
Ponadto komisja wniosła o opracowanie  na następne posiedzenie komisji  tematów nie 
zrealizowanych  z IV kwartału planu pracy Rady Gminy  na rok 2006 ( uchwała Nr 
XXXIII/248/05 z dnia 30.12.2005 r. ) są to tematy : 
1.Sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków pochodzących z funduszy Unii 
Europejskiej . 
Opinia komisji na sesje 
2.Informacja Wójta Gminy na temat wpływów do budŜetu gminy środków z tytułu opłat 
adiacenckich i planistycznych. 
Opinia komisji na sesje . 
Radni uwag i pytań nie zgłosili  . 
Ad.14 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bronisław Jurec odnosząc się do tematu w sprawie 
zgłaszanych do Urzędu Gminy  skargach i wnioskach kierowanych  przez obywateli w 2006 
roku stwierdził Ŝe : 
Nie zarejestrowano w roku 2006 Ŝadnych skarg i wniosków kierowanych przez mieszkańców 
do Urzędu Gminy . 
Ad.15 
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz przedłoŜył Radzie informację nt. swojej działalności w 
okresie międzysesyjnym , a mianowicie : 
Zarządzeniem Nr 2/07 z dnia 02.01.2007 r. powołany został skład osobowy Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w osobach : 
Anna Ładnaik             – przewodniczący 
Gabriela Cimek          – zastępca przewodniczącego 
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Anna Tomaszewska   – sekretarz 
Krzysztof Sierota       - członek komisji 
Józef Stelmasik         - członek komisji 
Posiedzenia komisji odbywać się będą  raz w miesiącu o godz. 1530 w dniach : 15 stycznia , 
12 lutego , 12 marca , 16 kwietnia , 14 maja , 11 czerwca , 09 lipca , 13 sierpnia , 10 września,  
08 października , 12 listopada , 10 grudnia - roku 2007 . 
-  w dniu 22.01.2007 r. podpisana została umowa z Wojewodą na zadanie „ Placówki rozwoju 
kulturalno-sportowego rejonu pogranicza w miejscowościach  Grzędzice i Pęzino „ 
- w dniu 28.12.2006 r. zawarto umowę notarialną na sprzedaŜ udziału części w prawie 
własności zabudowanej nieruchomości o pow. 0,1767 ha w obrębie Lipnik w trybie 
bezprzetargowym na rzecz najemcy Maciej i Joanna Fryta , cena 22 654 zł 
- wydano sześć zaświadczeń o prowadzeniu gospodarstwa i jego wielkości , 
- wydano 4 decyzje zatwierdzające podział działek , 
- wydano 10 decyzji na wycinkę drzew , 
- zakończono prace związane z remontem biurowca , 
- wykonano następujące dokumentacje : 
- chodnik w Grabowie, 
- budowa przesyłowej sieci wodociągowej Krąpiel- Trzebiatów i rozbudowa sieci w 
Trzebiatowie , 
- budowa świetlicy w Klępinie, 
- chodnik w Witkowie, 
- wykonano remont wiat przystankowych  : w Kiczarowie , Klępinie i Lipniku, 
- dowieziono ŜuŜel  do naprawy dróg w Grabowie , StrzyŜnie , Smogolicach, 
- zakupiono materiały do odnowienia świetlicy w Trzebiatowie, 
- wydano 4 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i jeden 
ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego , 
- wydano 22 zaświadczenia o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego , 
- wydano 4 decyzje o warunkach zabudowy i zagospodarowania przestrzennego , 
-wydano 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji celu publicznego , 
- prowadzenie postępowania przetargowego o udzielenie w trybie przetargu nieograniczonego 
  zamówienia publicznego na budowę  placówek rozwoju kulturalno-sportowego rejonu 
  pogranicza w miejscowościach Grzędzice i Pęzino; termin złoŜenia ofert upływa w dniu 30 
  stycznia 2007 r., 
-prowadzenie postępowania przetargowego o udzielenie w trybie przetargu nieograniczonego 
 zamówienia publicznego na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy i rozbudowy 
 budynku Szkoły Podstawowej w Małkocinie , w postępowaniu złoŜono 6 ofert , wykonawcy 
 za wykonanie zamówienia zaoferowali ceny : cena najwyŜsza 265 960 zł , cena najniŜsza 
 79 300 zł , 
- wszczęto postępowanie o udzielenie w trybie zapytania o cenę zamówienia publicznego na 
  sporządzenie  projektów decyzji o warunkach  zabudowy oraz o ustaleniu lokalizacji 
  inwestycji celu publicznego , termin złoŜenia ofert upływa w dniu 5 lutego 2007 r. . 
Ponadto wójt poinformował ,Ŝe w szkołach na terenie gminy odbywały się spotkania na temat 
przemocy , a obecnie trwają zebrania wiejskie dla przeprowadzenia wyborów  organów 
jednostek pomocniczych gminy ( wybrano 12 sołtysów ) . 
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili . 
Ad.16 
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Przewodniczący rady poinformował  ,Ŝe udzielił  odpowiedzi na dwa pisma i tutaj przedstawił 
radzie czego te pisma dotyczyły i jaka była odpowiedź .Przewodniczący uczestniczył   w 
zebraniu wiejskim w Ulikowie , ponadto w pracach związanych z przygotowaniem obrad  
sesji . 
Radni uwag i pytań  do informacji nie  zgłosili . 
Ad.17 
Brak interpelacji . 
Ad.18 
Radny Lutyński – zapytał się na jakim etapie podpisania czy negocjacji jest umowa z grupą 
ENEA , bo jest problem z zamontowaniem paru punktów świetlnych . 
Wójt Gminy – wyjaśniając przypomniał ,Ŝe według umowy miało być wszystko wykonane do 
15 listopada 2006 r. , a teraz według najświeŜszych informacji to punkt za punkt , jeŜeli 
rozbudowa to trzeba przygotować  dokumentację . W dniu  31 stycznia 2007 r. odbędzie się 
na ten temat spotkanie  i wyjaśnimy  wiele spraw  . Wójt poinformował ,Ŝe w budŜecie nie ma 
środków na rozbudowę , bo miało być  wszystko wykonane  w ramach modernizacji punktów 
świetlnych . 
Radna Kornet – zapytała się  czy będzie robiony remont świetlicy w Rogowie i  drugie 
pytanie dotyczyło terminu rozpoczęcia remontu świetlicy w Poczerninie . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe remont świetlicy w Rogowie będzie wykonany , a termin 
rozpoczęcia remontu świetlicy w Poczerninie to wiosna tego roku . 
Radna Kucaj – poinformowała ,Ŝe mieszkańcy bloku w Wierzchlądzie skarŜą się ,Ŝe 
wodociągi zbyt rzadko  opróŜniają  szambo z nieczystości .  
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe umowę na wywóz nieczystości mieszkańcy mają podpisaną  z 
wodociągami  , i zapis w umowie określa kiedy naleŜy wywozić . 
Ad.18 
Zastępca wójta poinformował radę  jaki jest plan  zorganizowania ferii zimowych dla dzieci w 
szkołach , Ŝe będą działać świetlice środowiskowe i trzy  świetlice TPD ,a wszystko 
umieszczone jest na stronie internetowej gminy . 
Wójt Gminy – przedstawił radzie informację dotyczącą aktualnej sytuacji  rodzin ze 
spalonego budynku w Krąpielu . 
Przewodniczący rady przedstawił radzie pisma jakie wpłynęły od ostatniej sesji , a 
mianowicie : 
- pismo Pana Witolda Franczak zam. Stargard Szczeciński , ul. Na Grobli w sprawie 
rozpatrzenie moŜliwości przedłuŜenia budowy  wodociągu ; pismo do rozpatrzenia przez 
komisję gospodarki mienia komunalnego i budŜetu , 
- uchwała Nr VI/012/2007 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie z dnia 16 stycznia 2007 r. w sprawie wydania opinii o moŜliwościach 
sfinansowania deficytu budŜetowego Gminy Stargard Szczeciński w 2007 r. oraz o 
prawidłowości załączonej do budŜetu prognozy kwoty długu publicznego . 
Wójt Gminy – odpowiedział radnemu p. Edwardowi Lutyńskiemu  na pytanie jakie skierował 
na posiedzeniu komisji dotyczące płacenia przez właściciela Pałacu  w Małkocinie podatków 
i tutaj wójt potwierdził ,Ŝe właściciel tj. Uniwersytet Szczeciński , ustawowo jest zwolniony z 
płacenia podatku od nieruchomości i na wniosek z podatku leśnego i rolnego . 
Ad.20 
Przewodniczący rady podał termin następnej sesji , terminy posiedzeń komisji i tematy do 
omówienia , a mianowicie : 
- V sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się  dnia 23 lutego 2007 r. , godz. 1000, 
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- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu , dnia 19 lutego 2007r. , godz. 800z 
tematem : 
1.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami , oraz 
utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznych w 2006 r.- opinia 
komisji na sesję , 
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty , dnia 20 lutego 2007 r. , godz. 10 00  z tematem : 
1.Stan bezrobocia na terenie gminy – opinia komisji na sesję ,  
- komisja rewizyjna , dnia 21 lutego 2007 r. , godz. 800 z tematami : 
1.Analiza wykorzystania środków finansowych przez Rady Sołeckie za rok 2006 – opinia 
   komisji na sesję , 
2.Analiza przyznanych dotacji przez Urząd Gminy w roku 2006 – opinia komisji na sesję , 
3.Sprawozdanie Wójta Gminy z wykorzystania środków pochodzących z funduszy Unii 
   Europejskiej – opinia komisji na sesję , 
4.Informacja Wójta Gminy na temat wpływów do budŜetu gminy środków z tytułu opłat 
   adiacenckich i planistycznych – opinia komisji na sesję. 
Ad.21 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i godz.. 1130 zamknął obrady IV sesji Rady Gminy . 
 
 
Protokołowała :                                                                                Przewodniczył :    
Z. Stoczkowska                                                                           Przewodniczący Rady Gminy                                  
Inspektor                                                                                          Jerzy Wojciechowski  
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania : 
2007.01.26                                                                                    2007.02. …………….. 
 
 
 
  
   
  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


